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Kardiolog: Nikdy jsem nebyl svědkem takového poškození, jaké
způsobují Covid injekce

necenzurovanapravda.cz/2024/03/kardiolog-nikdy-jsem-nebyl-svedkem-takoveho-poskozeni-jake-zpusobuji-covid-injekce/

Je velmi vzácným jevem, když se v současné době, kdy se každý snaží hlavně „držet hubu a krok,“
občas objeví i odvážné hlasy, které upozorňují na bezprecedentní nárůst případů poškození zdraví v
důsledku aplikace genových injekcí.

Dalším takovým hlasem je britský kardiolog, který žádá o prošetření rekordního nárůstu srdečních
problémů.

Na problémy upozornil poté, co jistý mladý lékař žaloval zkušeného kardiologa za to, že píše špatně o
covid injekcích a o jejich negativních účincích na srdce.

V reakci na snahy nezkušeného kolegy o diskreditaci mnohem zkušenějšího kardiologa, potvrdil, že
genové injekce skutečně způsobily bezprecedentní nárůst srdečních problémů, včetně smrti.

Dr. Dean Patterson, přední kardiolog na Guernsey a člen Royal College of Physicians, napsal mimořádný
dopis generálnímu řediteli Všeobecné lékařské rady („GMC“), v němž vyzval k vyšetření
bezprecedentních škod způsobených covidovými injekcemi.

Dopis byl napsán jako odpověď na stížnost mladšího lékaře na kardiologa Dr. Aseema Malhotru, světově
uznávaného odborníka na prevenci, diagnostiku a léčbu srdečních chorob.

Matt Kneale, mladší lékař, si stěžoval GMC na chování Dr. Aseema Malhotry, který má na Twitteru velké
množství fanoušků a od roku 2022 uvádí, že injekce covidu jsou spojeny se srdečními chorobami a smrtí.

Knealeovi však bylo řečeno, že GMC nebude Malhotru vyšetřovat, protože jeho výroky nebyly dostatečně
závadné, aby si zasloužily akci, a měl právo na „svobodu projevu.“

Knealeovo odvolání proti rozhodnutí GMC bylo zamítnuto. Kneale tedy podal žalobu k Nejvyššímu soudu
s argumentem, že GMC by měla zvážit, zda chování lékaře může poškodit pacienty a zda jejich jednání
nepodkopalo důvěru veřejnosti v medicínu. 

Kneale řekl, že to bylo zvláště důležité při zkoumání prohlášení týkajících se „vakcín,“ kde by lékaři s
vysokým profilem na sociálních sítích mohli potenciálně způsobit velké škody. Soudce se rozhodl nechat
soudní přezkum pokračovat.

Dne 15. února 2024 GMC zveřejnilo prohlášení, že jejich původní rozhodnutí bylo chybné, což byla, jak
se zdá, taktika k odvrácení soudního přezkumu. 

Dne 19. února 2024 napsal kardiolog z Guernsey Dr. Dean Patterson předsedovi Výkonné rady GMC
Charliemu Masseymu, aby vyjádřil svou podporu Dr. Malholtrovi a informoval GMC, že lékařské zařízení
se zdá být slepé vůči poškození vakcínami.
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„Píši, abych vyjádřil svou nadšenou podporu Dr. Aseemu Malhotrovi, významnému lékařskému
profesionálovi, který díky svému odhodlání zlepšovat veřejné zdraví a propagovat léky založené na
důkazech inspiroval řadu lékařů, aby promluvili na podporu nefarmaceutického managementu.
chronického onemocnění. 

V minulosti byl za svůj postoj napadán kvůli jeho názorům na cukr a statiny. Dnes je znovu obviněn ze
šíření nebezpečných dezinformací skupinou lékařských profesionálů, kteří se zdají být oddáni redukci
vědy a lékařské praxe na echo komoru,“ napsal.

 „Byl jsem inspirován statečností Dr. Malhotry. Je nositelem standardů Spojeného království za
bezúhonnost a statečnost při prosazování bezpečnosti pacientů. Svět potřebuje více lékařů, jako je
on. Mnoho lékařů se příliš bojí zpochybnit mainstreamová dogmata.

Umožnění lékařům s protichůdnými názory zakázat dr. Malhotrovi svobodu slova poškodí bezpečnost
pacientů,“ dodal.

Dr. Patterson byl otevřeným kritikem způsobu, jakým byla řízena pandemie covidu  a takzvaných
„vakcín.“ V roce 2021 napsal tehdejšímu úřadu pro mimořádné události, aby nastínil své názory. 

V roce 2022 vystoupil na akci nabízející alternativní diskusi o covidu. Během tohoto večera podal důkazy
o nárůstu případů myokarditidy, které léčil.

„Vakcína covid-19 u mně vyvolala neúnosné obavy o bezpečnost pacientů zde na Guernsey. Za mých 33
let lékařské praxe jsem nikdy nebyl svědkem takového poškození při terapeutickém zásahu,“ řekl GMC.

„V roce 2021 jsem přišel o pacientku ve věku 42 let kvůli myokarditidě. Žena ve věku 63 let zemřela na
myokarditidu 1 měsíc po přeočkování v roce 2022 poté, co se do 1 týdne po injekci zadýchala. Kromě
toho jsem se osobně staral o 20letého muže s těžkou myokarditidou, která se vyvinula do 24 hodin po
jeho druhé vakcíně Pfizer,“ řekl.

„V prvním roce zavedení „vakcín“ jsem diagnostikoval 20 pacientů s myokarditidou a 15 případů
perikarditidy… Za předchozích 16 let jsem diagnostikoval v průměru 2–3 případy myokarditidy za rok,
přičemž závažné případy byly omezeny na 1 za 3-4 roky.”

Řekl GMC o údajích o PND, které ukazují, že došlo k pouhým 2 hospitalizacím za 10 let.

Nicméně „v prvním roce zavedení „vakcíny“ jsme měli 10 hospitalizací pro myokarditidu. Ve druhém roce
zavedení vakcíny jsem zaznamenal dalších 18 případů myokarditidy,“ řekl.

Dr. Patterson navíc zaznamenal nárůst počtu případů srdečního selhání a akutního infarktu myokardu.

 „Nežádoucí účinky tím nekončí, protože jsme nedávno viděli zdvojnásobení počtu mozkových příhod s
nárůstem celkového tromboembolického onemocnění od zavedení vakcín proti covid-19,“ řekl.

„Lékařská zařízení se zdají být slepá vůči škodě.“ Velmi se obávám, že samotná lékařská praxe bude
nenávratně poškozena následkem špatného zacházení s vedlejšími účinky „vakcíny.“ Dr. Malhotra musí
být podporován v jeho snaze posvítit si na to.
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Domnívám se, že zjištěné vedlejší účinky jsou špičkou ledovce.“

Ačkoli je neustále obviňována jako příčina poškození infekce covidem, Dr. Patterson řekl, že před
zavedením vakcíny na Guernsey nediagnostikoval jediný případ postcovidové myokarditidy.

Poznamenal, že britský vládní web od roku 2021 uvádí, že covid způsobuje myokarditidu. „Důkazy, které
pro to uvádějí, byly chybné,“ řekl.

„V roce 2020 mělo Guernsey 20 000 případů covidu, což by podle článku Buckleyho a spol. vedlo k 1 000
případům myokarditidy, ale před zavedením vakcíny jsem nediagnostikoval jediný případ myokarditidy,“
řekl GMC.

Dr. Patterson zastává názor, že GMC musí nejen podporovat informátory, jako je Dr. Malhotra, ale také
naléhavě zavést následující:

1. Pracovní skupina, která má prošetřit bezpečnost vakcíny Covid.
2. Linka pomoci na podporu lékařů, kteří se bojí promluvit.
3. Linka pomoci na podporu těch, kteří mají poškozené zdraví vakcínou.
4. Měl by být ustaven panel, který by otevřel diskusi a informoval o výše uvedené strategii v médiích, a

to klidným nezaujatým způsobem, aby se předešlo zbytečnému stresu na obecnou populaci a
systém zdravotní péče.

Existuje mnoho lékařů a zdravotníků, kteří otevřeně podpoří názor Dr. Pattersona, ale existuje mlčící
většina, která tento názor podpoří pouze tiše v soukromém rozhovoru.

„Medicína stojí na křižovatce,“ řekl. „Existuje významné rozdělení. Otázka pro vás proto zní: Hodláte
vyléčit tyto rány nebo posílit nezvratné rozdělení zdravotnictví, které se utápí ve stále nejistější
budoucnosti?“

Celý dopis Dr. Pattersona si můžete přečíst ZDE.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 5]
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